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-

Ik denk dat er grote behoefte zal ontstaan aan thuisbeademing voor de revalidatie van Covid ignten. Hoe die behandeling er

precies uit zal zien, zal de komende periode moeten blijken. Vanuit team wijkverpleging heeft hierover contact

opgenomen met ZonMw. Mogelijk kan ZonMw een rol spelen bij het opstellen van een behandelrichtlijn (oid).
In zoverre begrijp ik het signaal vanuit de fabrikanten prima.

Een ander punt dat speelt bij de huidige behandeling met zuurstoftherapie thuis is dat deze gespecialiseerde zorgverleners (ik
weet niet of het verpleegkundigen of andere zorgverleners zijn) met grote moeite aan pbm komen. Ook moeten zij vaker grote
afstanden rijden omdat er maar een beperkt aantal zorgverleners in NL beschikbaar zijn. Zij werken daarmee dus ROAZ

overstijgend wat volgens mij samenhangt met het probleem van te weinig pbm.

Het punt dat ik niet goed begrijp is dat er nu een tekort aan beademingsapparatuur voor thuis zou zijn. Wij krijgen namelijk best

veel thuisbeademingsapparatuur aangeboden via allerlei leads. Die wijzen we dan meestal af omdat ze niet geschikt zijn voor

gebruik in het ziekenhuis. De centra voor thuisbeademing (CTB) hebben echter ook zwaardere apparaten op de plank staan en

die hebben we wel ingezet. Mijn voorstel zou zijn om specificaties op te laten stellen voor thuisbeademingsapparatuur en om

Leusden te laten checken of er voldoende apparatuur beschikbaar is bij de gebruikelijke leveranciers. Dat doet Leusden nu ook

voor allerlei andere IC apparatuur.

Groet,

vr:NCEE) EEE ins >

Verzonden: vrijdag 3 april 2020 17:00

@minvws ni; ) EEE mins. o>;IEEE
<SRFIN @ minvws.nl>; ) < @minvws.nl>

Onderwerp: FW: problemen apparatuur medische zuurstof thuissituatie

Hoi,

Vroeg me af of jullie bekend zijn met signaal over apparatuur voor toediening zuurstof thuis? Wordt dat meegenomen door LCH

(of door ons) of zijn daar plannen voor?

Groet

5.1.2e

van: JERE@ demedischspecialist.nl>
Verzonden: vrijdag 3 april 2020 15:49

aan:IEEDNN)SEEM© minvws.nl>
Onderwerp: FW: problemen apparatuur medische zuurstof thuissituatie

Onderstaand verzoek wil ik je hierbij nog extra onder de aandacht brengen.

Als de mogelijkheden voor zuurstof gebruik in de thuissituatie er niet zijn, heeft dat onmiddellijk gevolgen voor de druk op de

ziekenhuizen. Het probleem ligt niet in het tekort aan medicinale zuurstof, maar de apparatuur om de toediening thuis ( en op

nieuwe locaties in bijvoorbeeld hotels) mogelijk te maken.

E.e.a. leidt ertoe dat aan de wetenschappelijke verenigingen een triageprotocol wordt gevraagd om dan te bepalen welke patiént

wel of niet zuurstof kan krijgen. Dat lijkt me niet aan de orde als nog niet duidelijk is dat alle mogelijke actie is uitgezet om aan

apparaten te komen en betere spreiding/inzet te realiseren.

Ik hoop dat onderstaand verzoek spoedig kan worden opgepakt.
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Met vriendelijke groet,
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Federatie
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Mercatorlaan 1200 ¢ Postbus 20057 ¢ 3502 LB Utrecht

(088) 505 34 34 « 06IEE -IEEE 2 cc medischspecialist nl

www.demedischspecialist.nl » KviK 40483480

Bekijk de video De Federatie Medisch Specialisten in 1 minuut

Van: 5.1.2e

Verzonden: vrijdag 3 april 2020 15:44

Aan: Middelen CoronaJEN: n>
Onderwerp: FW: problemen apparatuur medische zuurstof thuissituatie

Geachte collega,

Ons bereiken meerdere mailwisselingen over een aankomend tekort van apparatuur die nodig is om zuurstofgebruik in de

thuissituatie mogelijk te maken.

Dat leidt ertoe dat bij enkele wetenschappelijke verenigingen de vraag is gesteld of er een triageprotocol gemaakt kan worden om

tot een keuze te komen aan wie nog zuurstof geleverd gaat worden: aan patiénten thuis of in het ziekenhuis. Een vraag die op dit

moment absoluut niet past bij het probleem: er is zuurstof, medische apparatuur voor de thuis toediening niet. Het is vooral een

probleem van codrdinatie / beschikbaarheid.

Ook in relatie tot de nieuwe locaties die worden ingericht voor opvang voor COVID-patiénten worden problemen voorzien in

leveren van apparatuur voor zuurstoftoediening.

E.e.a. zal dan zeker ook gevolgen hebben voor het verwijzen van patiénten naar het ziekenhuis: een situatie die niet wenselijk is

voor de patiént zelf en niet voor de ziekenhuizen.

Uit de mailwisseling vernemen wij dat dit probleem al een tijdje geagendeerd wordt op allerlei plekken maar niet wordt opgepakt.

Graag contact met de[IEEIEE ainEE
Met vriendelijke groet,

Federatie

Medisch

Specialisten

Mercatorlaan 1200 ¢ Postbus 20057 ¢ 3502 LB Utrecht

(088) 505 34 34 « oc |NERESIEIEEEDNI@ ce medischspecialist.ni
www.demedischspecialist.nl « KvK 40483480

Zojuist heeft opnieuw overleg plaatsgevonden met de bij FHI aangesloten zuurstofleveranciers. De verwachting is dat

begin volgende week de eerste

thuissituatie. Daarmee wordt het triage vraagstuk een zeer acuut vraagstuk.
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De verstrekking van zuurstofsystemen aan initiatieven zoals zorghotels verloopt voor de zuurstofleveranciers erg

ongecodrdineerd. Er is geen inzicht in het aantal zorghotels, de locaties en eveneens niet in de hoeveelheid benodigde

zuurstofvoorzieningen. Tot op heden vraagt het ziekenhuis op individueel patiéntniveau een zuurstofsysteem aan, met

een afleveradres dat vervolgens een zorghotel initiatief blijkt te zijn. Voor efficiénte inzet van zuurstofmiddelen is betere

communicatie en afstemming rondom deze zorghotels zeer wenselijk. Vanuit het oogpunt van zuurstofverstrekking is de

inzet van locaties zoals bijvoorbeeld Slotervaart wellicht logischer dan een hotel. Het is voor de zuurstofleveranciers ook

onduidelijk onder welke financiering de leveringen aan zorghotels vallen. FHI heeft deze problematiek bij GGD/ROAZ
kenbaar gemaakt, echter nog geen duidelijk antwoord of een oplossingsrichting ontvangen.

a
Voor eventuele vragen of een nadere toelichting kunt u mij altijd bereiken op os JIE
Met vriendelijke groet,

FHI

Nederlandse brancheorganisatie voor Medische Technologie

Ik heb dit vraagstuk eerder voorgelegd aan de TEE het Ministerie van VWS) en

(EZGGD). Deze hebben het vraagstuk intern besproken en mij vervolgens
voor uitspraak doorverwezen naar de NVALT en de NIV,

Dit vraagstuk lijkt nu tussen wal en schip te vallen. Misschien goed om even te bellen?

Met vriendelijke groet,

FHI

Nederlandse brancheorganisatie voor Medische Technologie


